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tDISTRICT OF HEREAS by an Or-
dinance of the Gover-

ZUE B C 3nor and Legi flative
Council ofthis Provin-
ce, bearing date the
i6th. January, 1779,
initled, " AnOrdi-
nance for continuing

anOrdinancc made the 2 3 d of April in the feventeenth ycar of his
Majefty's Reign, empowering the Conniffioners of the Peace, to
regulate the Police of the towns of Qîebec and Montreal ;

It is ordered and required, That the Commißrionsers of the Peace,
in their Quarter-feffiois, do fix and regulate, as cften as they fliall
fee occafion, the rates that fhall be paid for the carriage of any goods
on an>y cart, truck or fled, within the towns of Quebec and Montreal,
alfo fuch regulations as they may judge neccilary for the police of
the faid towns.

In purfuance thereof, at a Court of General Quarter-feftions of
the peace, held in the city of Quebcc for the diflria of Quebec, on
Tuefday the Sth day of OMober, 1782, and continued by adjourn-
ment to the third day of November, 1742, by the Commißfioners of
the Peace then prefLnt, It is ordercd and direded as follows, Viz.

Regu1ations for the Carters.

I. For the carriage of every load, confifling of four barrels or
eight bags of four, or four barrels of loaf fugar, bread, peafe, or
wheat, three barrels of melafles, brown or powder fugar, brandy,
pitch, tar, turpentine, pork or beef, or of two hogfheads or one
pipe or puncheon of wine, rum, brandy, fugar, tobacco, or water,
or other goods of the fame weight, taken up on the Beach in the
Lower-town, or on the King's Wharf, and carrried to any other
pait oftheLower-town, as far as Mr. Lymburner's Wharf, there fhall
be paid fifteen coppers, or the value thereof, except melales taken
up and carried as aforefaid, for which there ifhail be paid one fhilling.

I. For every load confifning as is above mentioncd, taken up> on
M\'lr Drunmond's Wharf, or bctween that and the King's Wharf,
and carried to any part of the Lower-town, not farther than the
loufe in Sadtlt-au-matelot-freet, commr.only known by the name of
Cadet's Houfe, there ihall be paid for the carriage thereof twenty
coppcs, and for every punchcon of melaffes taken up and carried
the aforefaid difnance one fhilling and three pence.

Ill. For every load confifling as aforefaid, taken up in the
Lower-town on the King's Wharf, or between that and Mr.
Lynburner's Wharf, and carried to any place between Cadet's
Houfe and the Palace, there fhall be paid for the cartage thereof
thirty coppers, and for every puncheon of melaffes carried the fame
diftance one fhilling and eight pence.

IV. For every ordinary load as aforefaid, taken up between the
King's and MNr. Drummond's Wharf,and carried to any place beyond
Cadet's Houfe as far as the palace, there fhall be paid for the car-
riage thereof one fhilling and eight pence, and for every puncheon
of melaffes carried the fame distance two fhillings.

V. For cvery h:ndred bufhels of whcat taken up and carried within the
limits mentioned in the firft article there fliall be paid two thillings, and for
cvery hundrei bufh!. of fat taken up and carried within the faid limits there
fhall be paid three fhillirgs and nine pence.

VI. For every hundred bufhels of wheat or falt taken up and carried with-
in the limits mentioned in the fecond and third articles, the price fhall be
increafed in proportion as on other goods mentioned in the faid articles.

VIL. for cvery cord of wood taken up in any part of the Lower-town and
carried to any other part of the Lower-town, there fhall be paid for the car-
riage thercof one fhilling and fix pence.

VU. For cvery hundred of bjards of ten or twelve feet long taken up
and carried within the limits mentioned in the firft article, there Ihall be
paid two fhillings and Gix pence, and fo in proportion for any greattr dillance.

IX. For every hundred of plank of ten or twelve feet long taken up and
carried within the linits cf the fitil artile, there fhall be paid for the car-
riage theicof three fhllings and nine pence, and fo in proportion for any
greaterdiliance.

X. For every load confifling as mentioned in the firf article, taken up on
the King's Wharf, or bctween that and Mr. Lymburner's Wharf, and carri-
Cd to the Upper-town, as far as the Jcfuits College or Recollets, or any other
place equally diaant, there (hall be paid one flhilling, and for carrying the
fame to any greater diflance within the gates, there (hall be paid four pence
over and above the faid fhilling.

XI. For every puncheon of melaffes, taken up within the limits mention-
cd in the preceding article; and carried to the Upper-town, as far as the
Rccollets or Jefuits College, or any other place equally diflant ; there fhall
be paid two flillings, and for carrying the fame to any grcater difaance within
the gates, there fhall be paid fix pence over and above the tvo fhillings.

XII. For every cord of wood taken up in the Lower-town and carried to
the Upper-town, as far as the Recollcts or Jefuits College, or any other place
equally difiant, there fhall be paid two (hillings and niie pence, and for car-
rying it further provided it be within the gates of the city, there fhall be
paid fix pence over and above the faid two fhillings and nine pence.

XIII. For every cord of wood taken fron the Beach near to the Intendant's
Palace, or between that and Mr. Drummond's DiRill-houfe, and carried to
the Upper-town, as lar as the Jefuits College, or any other place equally di-
iant, there fhall be pzid for the carriage thereof two fhillings anid fit pence,
and for carrying it to St. Lewis' firect, or any other place equally diftant,
there fhall ce paid fix pence over and above the faid two fhillings and fix.
pence.

XIV. For every cord of wood taken up within the limits mentioned in the
preccding article, and carried as far as Palace-gate, there fhall be paid one
fhilling and fix pence.

XV. For every hundred of boards taken up within the limits of the thir-
ýecnth article, and carricd to any part of the Upper-town as far as the

DISTRICT de U que par une Ordon-IUEBEC. nance du Gouverneur
et Confeil Légiflatif de
cette province, en date

V du16 deJanvier, t779,
intitulée une Ordon-
nance pourcontinuer
une Ordonnance faite

le 23 d'Avril dans la dix-feptiéme annee du régne de fa Majeflé,
qui autorife les Commiffaires de Paix à régler la Police dans les villes
de Québec et de Montréal.

Il el ordonné et requis, que les Commiffaires de Paix fixeront et
régleront, dans leurs féances de quartier, toutes fois qu'ils le tou-
veront néceffaire, les prix du chariage de toutes marchandifes, en
charette, caberouet ou traine dz.ns les ,.les de Quebec et de Montreal,
ainfi que tels réglemrens qu'ils trouveront néccflaires pour la Police
des dites villes.

En confequence de quoi, il el ordonné et fnatué, dans une féance
de Quartier Générale pour la Paix tenuë dans la ville de Québec,
mardi le huitieme jour d'Oaobre, et continuée par remife juftqu'au
troifieme jour de Novembre, pardevant les Commiffaires alors pre-
fens, comme fuit, fcavoir:

Ré'glrémens pour les Charetiers.
I 0 Pour le chariage de chaque voiage.confiftant en quatre quarts

ou huit pôches de farine, ou quatre quarts de fucre en pains, ou
quatre quarts de pain, pois ou bled, trois quarts de melaffes, callo-
nade brute ou blanche, eau-de-vie, poix, goûdron, terbentine,
lard ou bSuf, ou de deux barriques ou une pipe ou poinçon de vin,
rum, eau-de-vie, fucre, tabac, eau, ou autre chofe de même péfan-
teur, chargé fur la gréve de la Baffe-ville, ou fur le Quai du Roi,
et tranfporté à quelque autre partie de la Baffe-ville, jufqu'au Quai
de Monfieur Lymburner, on paiera quinze copres ou la valeur d'i-
celles, à la referve de melaffes chargées et chariées comme il el dit
ci-deffus, pour lefquelles on paiera un fhellin.

Il O Pour chaque voiage de même quantité et qualité ci deffus
qu'on chargera fur le quai de Mr. Drunmond, ou entre le dit Quiai
et celui du Roi, et qui aura été tranfporté à quelque partie de la
Baffe-ville jufqu'à la maifon dans le Sault au Matelot, connuë fous
le nom de la maifon de Cadet; on paiera pour le chariage vingt
copres, et pour chaque poinçon de melaffe qu'on chargera et tranf.
portera à la même dielance un fhellin et fix copres.

III. Pour chaque voiage confinlant comme il el dit ci-deffus,
chargé dans la Baffe-ville fur le Quai du Roi, ou entre le dit Qu ai
et celui de Mr. Lymburner, et tranfporté à quelque endroit entre
la maifon de Cadet et le Palais, on paiera pour le chariage un fhellin
et fix copres, et pour chaque poinçon de melaffe tranfporté à la
même diflance un fhellin et feize copres.

IV O Pour chaque voiage ordinaire comme il ent fpecifié ci-devant,
qui aura été chargé entre le Quai du Roi et celui de Mr. Drumrnond,
et qui aura été tran(porté à quelque endroit au-de-là de la Maifon
de Cadet jufqu'au Palais, on paiera pour le-chariage quarante copres,
et pour chaque poinçon de melaffe tranfporté à la même diflance,
deux thellins.

V 0 Pour chaque cent minots de bled chargé et tranfportê dans les li.
mites fpécifiés au premier article, on paiera deux (hellins, et par chaque cent
minots ou boiffeaux de fel chargé et tranfporté dans la 'ëme étendue on
paiera trois fhellins et dixhuit coppres.

VI o Ponr chaque cent minots ou boiffeaux de bled ou de fel chargés et
tranfportés dans les limites fpécifiées aux articles deux et trois, le prix de cha.
riage fera augmenté à proportion des autres effets mentionnés aux dits articles.

VII 0 Pour chaque corde de bois chargée dans quelque partie de la Baffe.
ville, et tranfportée à quelqu'autre partie de la Bafle-ville, on paiera pour le
chariage un ihellin et demi.

VIII O Par chaque cent de planches de dix ou douze pieds de longueur
chargé et tranfporté dans les limites fpecifiées au premier article, on paiera
deux Ihellins et demi, et à proportion pour une dillance plus grande.

IX o Par chaque cent de Mad-iers de dix ou de douze pieds de longueur
qu'on chargera et tranfportera dans 'es limites du premier article, l'on paiera
pour le chariage trois fhellins et dix-huit copres, et à proportion pour les
tranfporter à une ditance plus éloignée.

X o Pour chaque voiage confintant en quantité et en qua'ité comme au
premier article, chargé au Quai du Roi ou ctre le dit Quai et celui de Mr.
Lymburner, et tranfporté à la Haute-ville jufqu'au Collége des Jefuites, ora
jufqu'aux Recolêts, ou à quelqu'autre endroit de même dutiance, on paiera
un fhellin, et pour la porter plus loin, pourvÛ que ce foit en dedans des portes
de la ville, on paiera en outre et en fus du dit (heilling, huit copres.

XI O Pour chaque poinçon de melaffe chargé dans les limites de l'article
précedent, et tranfporté à la Haute-ville jufqu aux Recolêu ou Jufq'au Col-
lége des Jefuites, ou à quelque endroit éloigné de la même dillance, on
paiera deux ihellins et pour le tranfporter plus loin, pourva que ce fuit en
dedans des portes de la ville, un demi thellin en fus et en outre des dits deux
Ihellins.

XII 0 Pour chaque corde de bois chargée à la Baffe.ville; et tranfportée à
la Fiaute-ville jüfqu au Collége des jefuites ou au: Recoléts, Ou a quelqu'autre
endroit de même dilance, on payera deux (hellins et dix-huit copres, et pour
la tranfporter plus loin, pourvû que ce foit eh dedans des partes de la ville,
paiera un demi Ihellin de plus, outre les dits deux ihellins et dix-huit copres.

XIII. Pour chaque corde de bois chargée près du Palais de l'Intendant
ou entre le dit Palais et la dillillerie de Mr. Drumniond, et qui aura été
tranfportée à la Haute-ville jufqu'au Collége des Jefuites, ou à quelqu'autre
endroit de la même diftance, re paiera pour le chariage deux fliellins et
demi, et pour la trapfpotter i la ruE St. Louis ou à quelqu'autre endroit de
la méme dillance, on paiera un demi fhellin de plus et en outre les dits deux
thellins et demi.

XIV o Pour chaque corde de bois chargée dans les limites de l'article pré-
cédcnti et qui fera tranfportée jufqu'à la Porte du Palais, on paiera un fhcllin
et ddùi.

XV O Par chaque cent de planches chargées dans les limites de l'artile
le, et ttatirportées à quelque partie de la Haute-ville jufqu'au Collége des


